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Protokół nr 5/18

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik

 w dniu 19 grudnia 2018r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Marcin Urbański -Wójt Gminy
2. Pani Małgorzata Joanna Szymańska -Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki -Sekretarz Gminy
4. Pani Katarzyna Warszycka -Kierownik GOPS

Obradom Komisji przewodniczył Pan Kazimierz Tobota – Przewodniczący Komisji.

Na wniosek Pana Wójta porządek posiedzenia rozszerzono o punkt  „Zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2018-2029”.

Ustalony porządek obrad Komisji brzmi następująco:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad IV sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) o  zmianie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za  pobyt  w  ośrodkach  wsparcia  i  mieszkaniach  chronionych
mieszkańców Gminy Mielnik,

2) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na
zakup posiłku lub żywności,

3) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych,

4) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.,
5) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2018-2029, 
6) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata

2019-2029,
7) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2019.

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.
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Komisja jednogłośnie,  przy obecności 5 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 1(2).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności.

Pan Kamil Zalewski zapytał ile dzieci korzysta z programu dożywiania.

Pani Kierownik odpowiedziała że 100 dzieci , w tym 50 z naszej szkoły.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności 5 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie  pomocy w zakresie  dożywiania  w formie  świadczenia  pieniężnego na  zakup
posiłku lub żywności.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 1(3).

Pani Kierownik GOPS przedstawiła  projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu
wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności 5 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków w zakresie  dożywiania  w  formie
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 1(4).

Pani Skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok
2018.

Pan Jarosław Selwestrowicz zapytał co jest przyczyną zmniejszenia dochodów z Urzędu
Marszałkowskiego.

Pan  Wójt  odpowiedział,  że  Urząd  Marszałkowski  ma  zastrzeżenia  do  przetargu   na
przedszkole i z tego powodu obniżono nam dotację o 5 % -  z 282 tys.zł. na 268 tys.zł.

Pan Kamil Zalewski zapytał jakie były zastrzeżenia do przetargu.

Pan Wójt odpowiedział, że zastrzeżenia są wymienione na 27 stronach i można się z nimi
zapoznać w UG.
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Komisja jednogłośnie,  przy obecności 5 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.

(w zał. na str..................prot).
Do punktu 1(5).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029.
Deficyt budżetu gminy na koniec 2018r. zmienił się o 700 tys.zł. i będzie wynosił 10 mln.723
tys.zlł

Pan Kamil Zalewski zapytał jakie są szanse na realizację różnych projektów, czy będzie się
je kontynuować czy zaniecha?
Zapytał  również o emisję  papierów wartościowych,  planowano ją  na poziomie 3 mln.800
tys.zł. a widać że jest więcej.

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma zastrzeżeń do projektów, chodzi tylko o to czy będziemy
mieli  pieniądze  na  ich  realizację.  Emitowano  papiery  wartościowe  na  kwotę  5.800 tys.zł
ponieważ przedszkole jest  budowane z własnych środków, ponadto rozpoczęto inwestycje
drogowe w Mielniku.

Komisja jednogłośnie,  przy obecności 5 radnych,  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-
2029.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 1(6).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

Komisja  4  głosami  przeciw,  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się,  negatywnie
zaopiniowała   projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 1(7).

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Mielnik na rok 2019.

Pan Wójt poinformował, że raz jeszcze pochylimy się nad projektem budżetu, bo musimy
znaleźć  pieniądze  na  inwestycje.  Przypomniał  radnym,  że  to  nie  jednostki  gminne
wygenerowały długi.
Poinformował o wzroście o 1/3 wydatków na wywóz śmieci, z 288 tys.zł w skali roku do
kwoty 384 tys.zł. Jedyną firmą która zgłosiła się do przetargu był PUK Hajnówka.

Pan Wójt rozmawiał wstępnie z Wójtem Gminy Sarnaki i padła propozycja aby wprowadzić
opłaty za przeprawy promowe.
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W jednostkach gminnych udało się do tej pory zmniejszyć wydatki o następujące kwoty:
Zespół Szkół - 47 tys.zl.
Zakład Gospodarki Komunalnej - 227 tys.zł.
GOKSiR - ok. 30 tys.zl.
Poprzedni Wój zadecydował o przekazaniu Parafii Katolickiej w Niemirowie w 2019r. 200
tys.zł. na wymianę dachu i 62 tys.zł. Parafii Prawosławnej w Tokarach.
Trzeba  negocjować  ze  wspólnotami  gruntowymi  w  Sutnie  i  Niemirowie  w  sprawie
dofinansowania Parafii w Niemirowie. Może udałoby się pozyskać od wspólnot 60 tys.zl.
Rada Gminy musi na przyszłość zmienic zasady dofinansowywania parafii.
Kosztorys  przeniesienia  promu w Niemirowie  opiewa  na  kwotę  6  mln.zl.  Koszt  budowy
kładki pieszo-rowerowej wyniósłby ponad 12 mln.zł. Należy więc zastanowić się nad budową
kładki i składać wnioski o pozyskanie środków na ten cel.

Komisja  4  głosami  przeciw,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  negatywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2019.

(w zał. na str..................prot).

Do punktu 2.

Komisja  ustaliła następujący plan pracy na 2019 rok :

I kwartał
1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019r.  oraz autopoprawek do projektu budżetu

gminy.
2. Informacje  i  analiza  kosztów  poniesionych  na  inwestycje  i  remonty  w  2018r.  i

informacja z pozyskiwania środków z zewnątrz i ich wykorzystania.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018.
2. Informacje Skarbnika Gminy - kredyty, pożyczki, zadłużenie.
3. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań i wykonania budżetów Gminnego Ośrodka

Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej za 2018r.
4. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2019r. i analiza kosztów za 2018r.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
6. Sprawy różne.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019r.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
4. Analiza budżetu straży pożarnych.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
6. Sprawy różne.
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Do punktu 3.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

     Kazimierz Tobota


